



**SUORE DI SAN PAOLO DI CHARTRES**

Via della Vignaccia, 193 - 00163 Roma, Italia

Tel (0039) 06 66418936; (0039) 06 66418237

Fax (0039) 06 66414013

Email: [secretariatgenspc.rome@yahoo.com](mailto:secretariatgenspc.rome@yahoo.com)

Website: [www.stpaulrome.com](http://www.stpaulrome.com)

2 June 2017

Dear Sisters,

I hope that you are all well.

You must have heard of the ongoing skirmish between the government forces and an Islamic militant group in a city in southern Philippines. The latter took hold of Marawi, a predominantly Muslim city, destroyed and burned buildings and properties including the Cathedral and the residence of the Bishop of Marawi, and killed innocent persons who get in the way. To contain these brutalities, in May 23, 2017, the President of the Republic of the Philippines placed the whole Mindanao group of islands under martial law.

Please keep our Sisters in a special way in your prayers. We have 12 local communities in Mindanao in 7 schools, 4 hospitals and 1 pastoral center.

Dear Sisters, we turn to all of you, for in faith we know, that what could not be controlled through force may, by the grace by God contained through our combined prayers and sacrifices. Let us pray for the safety and protection of the citizens in the besieged city and for the liberty of those taken as hostages.

May those who died received mercy and peace, and may God in His great love put an end to all these ruthless and useless atrocities.

May peace reign in the world and in our hearts.

Affectionately yours in Christ,

Sr. Maria Goretti LEE

Superior General



**SUORE DI SAN PAOLO DI CHARTRES**

**Via della Vignaccia 193**

**00163 Roma, Italia**

**Tel (0039) 06 66418936; (0039) 06 66418237**

**Fax (0039) 06 66414013**

**Email: [secretariatgenspc.rome@yahoo.com](mailto:secretariatgenspc.rome@yahoo.com)**

**Website: [www.stpaulrome.com](http://www.stpaulrome.com)**

Le 2 Juin 2017

Chères Sœurs,

J'espère que vous allez bien.

Vous avez certainement entendu parler de ce qui se passe en ce moment dans une ville du sud des Philippines entre les forces gouvernementales et un groupe de militants islamiques. Ce dernier s'est emparé de Marawi, ville à majorité musulmane, détruisant et brûlant bâtiments et propriétés (dont la cathédrale et la résidence de l'évêque du lieu) provoquant ainsi la mort de plusieurs innocents. Pour lutter contre cette attaque, le 23 mai 2017, le Président de la République des Philippines a instauré la loi martiale sur toute l'île de Mindanao.

Nous avons 12 communautés à Mindanao, sur 7 écoles, 4 hôpitaux et 1 centre pastoral. Chères Sœurs, merci de bien vouloir garder nos Sœurs, d'une façon toute spéciale, au cœur de votre prière.

Nous faisons appel à vous, car dans la foi, nous savons que ce qui ne peut être contrôlé par la force, peut l'être par la grâce de Dieu, à travers prières et sacrifices. Ensemble, intercédons pour tous les habitants de cette ville assiégée et pour la libération de ses otages.

Nous confions aussi à la Miséricorde de Dieu, tous ceux qui sont morts. Que le Seigneur leur donne la paix et que son grand amour puisse triompher de ces vaines atrocités.

Que la paix grandisse en nos cœurs et dans le monde !

Avec toute mon affection,

*S. Maria Goretti Lee*

Sœur Maria Goretti LEE

Supérieure Générale